
 

 

Dagsorden bestyrelsesmøde 10. oktober 2023 kl. 19.15 i HIC. 

 

Deltagere : Kim, Gorm, Jakob, Dorthe, Tanja, Carsten og Lars 

Afbud: Andrew, Sven-Erik og Erik 

1. Økonomi 

 

Redegørelse fra Erik er sendt mødedeltagere. Viser at vi holder indtægter på både kontingenter og 

træning, idet der også er stigende aktivitet særlig på seniorsiden med bl.a. camps til Sverige og 

rigtig mange, som køber privattræning gennem klubben. Tilsvarende ligger træneromkostninger 

over budget pga både trænerskifte og løn i fritstillingsperiode som omkostninger til den øgede 

aktivitet. Forventet driftsunderskud i alt ca. 120.00. 

 

Behandling. Til orientering og drøftelse 

Referat. Orientering taget til efterretning, tilfredshed med stigende aktivitet – om muligt ønsker om 

endnu mere, også til seniorerne. 

 

2. Indkøb boldmaskine 

 

Boldmaskinerne har i flere år har ikke uvæsentlige driftsproblemer. Den udendørs er efterhånden 

gammel (men egentlig af god kvalitet), og den relativ nye indendørs har altid haft problemer med 

batteri etc. 

 

Kim har gode erfaringer fra Snekkersten med modellen spitfire (se link). På trods af driftsunderskud 

har styregruppen besluttet at indkøbe denne, som koster kr. 20.000, til i første omgang at stå i HIC. 

Der lægges forholdsvis nye bolde i og det vil koste kr. 40 pr. gang, så den ad åre tjener sig 

nogenlunde hjem. 

 

https://www.tennisman.de/nach-Preis-waehlen/ueber-20/Neu-Ballmaschine-Spinfire-Pro-2-

Version-2-mit-Fernbedienung-inkl-60-Tennisbaelle-Discho-Classic-standard-Ladegeraet-interne-

Batterie-standard-ohne-externe-Batterie-ohne-Stromanschluss.html  

 

Den for 2 år siden indkøbte maskine sættes til salg brugt for kr. 5.000 

 

Behandling – til orientering. Referat : orientering taget til efterretning, den gamle maskine har en 

defekt, som køber selv må fikse. 

 

3. Køkkenprojekt / væg 

 

I fortsættelse af mødet i juni er der nu indkommet to nye tilbud som vedlægges.  

 

Gorm m.fl. indstiller at man tager tilbuddet fra Niklas Brodin og giver Gorm mandat til at gøre dette 

færdig.  

Referat: indstilling tiltrådt. 

 

https://www.tennisman.de/nach-Preis-waehlen/ueber-20/Neu-Ballmaschine-Spinfire-Pro-2-Version-2-mit-Fernbedienung-inkl-60-Tennisbaelle-Discho-Classic-standard-Ladegeraet-interne-Batterie-standard-ohne-externe-Batterie-ohne-Stromanschluss.html
https://www.tennisman.de/nach-Preis-waehlen/ueber-20/Neu-Ballmaschine-Spinfire-Pro-2-Version-2-mit-Fernbedienung-inkl-60-Tennisbaelle-Discho-Classic-standard-Ladegeraet-interne-Batterie-standard-ohne-externe-Batterie-ohne-Stromanschluss.html
https://www.tennisman.de/nach-Preis-waehlen/ueber-20/Neu-Ballmaschine-Spinfire-Pro-2-Version-2-mit-Fernbedienung-inkl-60-Tennisbaelle-Discho-Classic-standard-Ladegeraet-interne-Batterie-standard-ohne-externe-Batterie-ohne-Stromanschluss.html


4. Færdiggørelse af nye baner  

 

De nye baner ER færdige, og de er faktisk super gode. Tennisbanerne var meget bløde i starten men 

er langtsom ved at sætte sig.  

 

Men der er store  problemer med adgangsystemmer og en række praktiske forhold, som må løses 

hen af vejen.Disse oplistets her 

 

• Adgangsystemer virker ikke, og der er problemer med at få det gjort færdig.  

Et kæmpe problem, som vokser derved at kommuns IT afdeling er mere eller mindre 

”forsvundet” pga outsourcing m.v. 

• Vanding af tennisbanerne – lige nu ikke et problem, men i tørre perioder med blæst bliver 

det et stort problem om sommeren. Red Plus har klart oversolgt at der er mindre behov for 

vand, og det viser sig at ca 90 % af alle redplusbaner i Danmark får natvand.  

• Skurfacilitetter mangler fuldstændig. Man kan lave noget midlertidigt, men det bliver ikke 

rigtig fantastisk. Så spørgsmålet er om det ikke er bedre at vente et par år, og så få et rigtig 

skur med god plads (der er også noget med byggelinjer, så selv mindre skur kan være i strid 

med dette – som vi også har  haft problemer med på Bjerre). 

Behandling. Til drøftelse 

Referat :  

Lars oplyste, at man forventer at teste adgangssystemer 11. oktober og at der er formel indvielse 5. 

november, hvor vi må deltage.  

Det besluttedes at sætte gæstepris på padel ned til kr. 50 pr. gæst. 

Der er enkelte udefra som ønsker medlemskab ud fra en mere kommerciel tankegang mhp at være 

privatrænere i padel af elever, der ikke er medlemmer. Dette er ikke i overensstemmelse med 

foreningstankegangen. Træningsprincipper vil være derfor helt de samme som for tennis – vi er en 

forening og træning er naturligvis foreningsbaseret, hvilket betyder at al træning, som skal udvikles 

hen af vejen, sker gennem klubben og er for medlemmer.  

Mht skur, vandingsanlæg og praktiske ”mangler”. Vi prøver at se hvad behovet er efter 1-2 år med 

anlæg i brug, hvorefter det vil vurderes, hvad der er behov for at satste særlig på. Evt. mindre 

skur/læskur kan laves midlertidigt, men intet større p.t. 

5. Sportslige ambitioner 

 

Trænergruppen har tidligere sammen med styregruppen drøftet vores sportslige ambitioner.  

 

Visionen er lidt forenklet sagt, at være blandt de 10 bedste klubber i Danmark – vi skal ikke være KB, 

men være virkelig gode ud fra vores forudsætninger.  

 

MEN det skal gøres på en social måde med udgangspunkt i vores ret unikke fællesskab, og det 

betyder at man nogle gange må undlade den hurtige sportslige succes. DET skal være vores 

varemærke. 

 

Se bilag 

 

Behandling – præsentation ved Carsten og drøftelse 

Referat: visioner tiltrådt og vil blive kommunikeret ud. 



6. Social Tennis 

 

Status på det nye initiativ ved Kim og drøftelse/input m.v. 

 

Referat : initiativet drøftedes. Stor opbakning både i bestyrelse og blandt medlemmer. Det skal finde 

sin form. En kæmpe styrke er den meget uformelle tilgang, hvor man kan deltage helt eller delvis, og 

hvor der er åbent for juniorer og alle forskellige typer – og mulighed for både pizza og drikke. Det 

skal bare fortsætte og udvikle sig eget liv. Lidt neddroslet i vinter, men der kan komme ad hoc 

arrangementer, og så mere gas til foråret. 

 

7. Niverød 

 

Jakob og Lars har haft møde. Vi er enige i strukturen for kommende sammenlægning. Det bliver en 

fælles økonomi med forskellige medlemsskaber. Det er vigtigt for Niverød, at den nuværende 

egenkapital i foreningen målrettes til Niverøds anlæg fremover (evt padelbane). Der skal være 

medlemsmøde i Niverød inden længe, og så ser vi på tidsplan i samarbejde med advokat.  

 

På næste møde vil der være et oplæg til nye vedtægter og fusionsaftale, som bygger på de 

principper, som har været gennemgående i drøftelserne.  

 

Referat : orientering taget til efterretning. Tidsplan til vedtagelse ved næste GF. 

 

8. Medlemstal 

 

Medlemstal for de seneste 10 år fremgår nedenfor. Man skal bemærke at tallet er baseret på 

medlemmer, som har været medlem mindst 3 måneder – det betyder at udmeldte medlemmer i 

løbet af året tæller med, da de var medlem januar – april. Til gengæld tæller medlemmer meldt ind 

i oktober – december ikke med, men det betyder alt i alt at medlemstallet er væsentlig højere end 

det aktuelle medlemstal. 

 

 

2013         2014         2015         2016         2017        2018         2019         2020        2021      2022  

 

 

Humlebæk/Øresund 

419           502            643           626           630          664            704           785           853        835 

 

Sammenlignelige klubber i nærområdet 

 

Helsingør 

281            266          326            233         256             245          330          304            359         343 

 

Espergærde 

421          401            397            374           326          316          432           380           371          299 

 

Fredensborg 

303          272            382            251           320            327        324           377          402           328 

 

Nivå/Kokkedal 

312          269            387             375           340          283         289           315          354            323 



 

 

Det kan oplyses, at der p.t. er 719 aktive medlemmer i Øresund. Det svarer til sidste år, hvor tallet 

var 720. Dette tal kendes i sagens natur ikke fra andre klubber. 

 

Referat : tallene drøftedes. Der er en løbende stor udskiftning af medlemmer og de stigende renter 

kan muligvis betyde noget næste år. Godt med et par gange social tennis ved HIC i marts/april 

måned. 

9. Næste møde 

 

Dato fastsættes, 

Referat – dato fastsættes via mail. 

 

 

 


